
 

 
 

  

 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 
 
Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Formannskapssalen, Rådhuset 
Dato: 10.05.2022 
Tidspunkt: 09:00 – 12:45 

 
 
 FRA SAKSNR:   PS 45/22                    TIL  SAKSNR:  PS 57/22 
   RS 15/22     RS 25/22 
   FO 4/22 
 
 
 
Av utvalgets medlemmer/varamedlemmer møtte: 11/11 
 
Møteleder: Siv Høgtun (H) 
 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Siv Høgtun Ordfører H 
Roald Steinseide permisjon fra 12:35 Varaordfører FRP 
Yngve Magnus Tvedt Fosse Medlem H 
Ann-Christine Mikkelsen Medlem PP 
Kristin Ravnanger Medlem KRF 
Frode Larsen Medlem SP 
Miriam Haavik Medlem AP 
Tore Christian Gjelsvik Medlem AP 
Bård Espelid Medlem AL 
Masoomeh Atashfaraz Medlem AL 
Oddvar Magne Juvik Medlem FP 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Ann-Christine Mikkelsen Medlem PP 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Rosalind Fosse i PS 47/22 
Rosalind Fosse i PS 53/22, 54/22, 55/22 
Vidar Davidsen i PS 47/22 
Stig Abrahamsen i PS 47/22, 53/22, 54/22, 
55/22 og fra kl. 12:35 
Kurt Hæggernæs 

Frode Larsen 
Kurt Hæggernæs 
Siv Høgtun 
Roald Steinseide 
 
Ann-Christine Mikkelsen 

FRP 
FRP 
H 
FRP 
 
PP 
 

 



Merknader 

 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Kommunedirektør Eystein Venneslan 
Næringsutvikler Solveig Wiik 
Teknisk sjef Arnstein Øvsthus 
Assisterende kommunedirektør Marit Rinnan 
Kommuneadvokat Svein Gjesdal 
Leder kultur, idrett og næring Stig Ryland 
Assisterende rektor, Askøy kulturskole Marius Torsteinsen 
Leder eiendom Vibeke Eriksen 
Leder forvaltning og eiendomsdrift Kathrine Vollevik Knudsen 
 
Fra politisk sekretariat: 
Leder administrative tjenester Anne June Iversen 
Rådgiver Siri Bergesen-Larsen 
Rådgiver Madeleine Viken 
    
 
  

 
Underskrift: 
 
  
----------------------------   ----------------------------   ------------------------ 
 

SAKSLISTE 

Utvalgs- 
saksnr 

Innhold U.off. Arkiv- 
saksnr 

PS 45/22 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE   

PS 46/22 GODKJENNING AV PROTOKOLL   

PS 47/22 Kommuneplanens arealdel - Vurdering av innspill om 
havneformål, Kildn 

 2016/6383 

PS 48/22 Eierskap og selskapsstyring i Askøy kommune - 
eierskapsmelding 2022 

 2020/6141 

PS 49/22 Sykkelstrategi Askøy kommune 2022- vedtak  2019/2643 

PS 50/22 Etablering av 100 nye parkeringsplasser ved 
Siglingavatnet Friluftspark 

 2021/3980 

PS 51/22 Mulighetsstudie Fjernvarme Myrane - Kleppestø - 
Byneset 

 2021/7473 

PS 52/22 Sak angående økonomi utbygging Myrane - 
infrastrukturtiltak -etter vedtak i K-sak 123/20 

 2020/502 

PS 53/22 Gbnr 15/275 - Presentasjon av skisseprosjekt for nytt  2021/709 



tjenestebygg på Haugland 

PS 54/22 Askøy kommunale eiendomsselskap AS - Valg av styre 
2022-2024 - valgkomite 
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PS 56/22 Lønnsregulering pr. 1.1.2022 for kommunedirektøren  2022/1542 
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 2013/2277 
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Etablerersenteret 18.03.2022 med vedlegg 

 2020/4669 

RS 20/22 Informasjon om innbyggermedvirkning  2021/5287 

RS 21/22 Ordførers møte med utbyggere 01.04.22  2022/2690 

RS 22/22 Etablering av busstopp ved Siglingavatnet friluftspark 
- Askøy kommune 

 2021/3980 

RS 23/22 Årsmelding Bergen brannvesen 2021  2020/2686 
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Askøypakken med Ferde?" 

 2016/2524 

RS 25/22 Referat Miljøløftets styringsgruppe  2018/6248 

FO 4/22 Spørrerunden Formannskapet 10.05.2022  2021/40 

 
 

PS 45/22 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

Møtebehandling i Formannskapet - 10.05.2022  

Vedtak: 

 
 
Innkalling: Godkjent 
Saksliste:  Godkjent 
 
Kommunedirektør Eystein Venneslan informerte formannskapet at grunnet feil i PS 48/22 
Eierskap og selskapsstyring i Askøy kommune-eierskapsmelding 2022, bes det om at saken 
trekkes. 
 
Ordfører Siv Høgtun (H) trekker saken fra sakslisten. 
 
Orientering:  
 

 Læring for næring v/ næringsutvikler Solveig Wiik 
 Korona og flyktningsituasjonen v/kommunedirektør Eystein Venneslan 



 Ordfører Siv Høgtun orienterer om følgende: 
o Stafett for livet 
o Temamøte 18. august flyttes til 1. september 
o Bevar Eidsvika og Tressmarka, underskriftkampanje i regi av Naturvenner på 

Askøy  
o Ordfører One Ocean Expedition sin offisielle topplederseilas i september 2022. 

Ordfører vil delta sammen med ordfører i Øygarden og Alver 
 

 
Kurt Hæggernæss (PP) fremmet følgende forslag: 
 
Ber om sak til neste møte i formannskapet om nye stoler og bord til formannskapssalen og 
kommunestyresalen.   
 
Formannskapet ga tilslutning til forslaget. 

 
 
 

PS 46/22 GODKJENNING AV PROTOKOLL 

Møtebehandling i Formannskapet - 10.05.2022  

Vedtak: 

Protokoll fra 03.05.2022:  Godkjent 
 
 

PS 47/22 Kommuneplanens arealdel - Vurdering av innspill om 
havneformål, Kildn 

Møtebehandling i Formannskapet - 10.05.2022  

Vedtak: 

 
Formannskapet innarbeider havneformål i Eidsvika i høringsforslaget til KPA, for at 
nabokommuner, regionale myndigheter og øvrige høringsinstanser kan fremme sine synspunkt. 
 
 

KOMMUNEDIREKTØRENS INNSTILLING: 

Formannskapet støtter målsettingen med prosjektet Kildn i forhold til å styrke miljøvennlig 
persontransport til sjøs og grønn omstilling innen havneutvikling og maritim sektor, og mener 
prosjektet har stor regional betydning. Formannskapet er positiv til å innarbeide havneformål i 
Eidsvika i høringsforslag til KPA, slik at nabokommuner, regionale myndigheter og øvrige 
høringsinstanser kan fremme sine synspunkter. 
 



 
Behandling: 

Ordfører Siv Høgtun (H) ba formannskapet vurdere hennes habilitet ihht Fvl. § 6, andre ledd og 
fratrådte. Yngve Fosse (H) tiltrådte som møteleder. 

Vidar Davidsen (H) møtte som vara for ordfører Siv Høgtun (H). 

Roald Steinseide (H) ba formannskapet vurdere hans habilitet ihht Fvl. § 6, andre ledd og 
fratrådte.  

Stig Abrahamsen (FrP) møtte som vara. 

Frode Larsen (Sp) ba formannskapet vurdere hans habilitet ihht Fvl. § 6, andre ledd og fratrådte. 
 
Rosalind Fosse (Frp) møtte som vara. 
 
Kommuneadvokat Svein Gjesdal møtte til habilitetsvurderingene. 
 
 
Ihht Fvl. § 8, andre ledd vurderte formannskapet deres habilitet 
 
 

Avstemming habilitet: 

Ordfører Siv Høgtun habil:  Enstemmig  
 
Roald Steinseide habil:  Enstemmig 
 
Frode Larsen inhabil:   Enstemmig 
 
 
Ordfører Siv Høgtun (H) tiltrådte og Vidar Davidsen (H) fratrådte. 
Roald Steinseide (FrP) tiltrådte og Stig Abrahamsen (FrP) fratrådte. 
 
 
Bård Espelid (AL) fremmet følgende forslag: 
 
Formannskapet mener at natur- og klimakrisen håndteres best ved å bevare Eidsvika og 
Tressmarka som LNF-område. Prosjektet Kildn er ikke forankret i nasjonale eller regionale 
planer. Prosjektet vil medføre vesentlige endringer i vedtatt senter-, samferdsels- og 
infrastrukturutvikling i kommunen. Endring av arealformål for å ivareta prosjektet Kildn 
vurderes derfor ikke i forbindelse med rulleringen av kommuneplanens arealdel. 

 

Oddvar Juvik (FP) fremmet følgende forslag: 

Prosjektet Kildn i Eidsvika tas ikke med i høringsforslaget til KPA. For at prosjektet skal kunne 
vurderes i forhold til KPA må det foreligge konsekvensutredninger i forhold til naturmangfold 
og dyreliv for Tressmarka og Eidsvika og tilhørende områder i og utenfor Kommunen, som en 
slik plan eventuelt påvirker. Det må også foreligge uttalelser fra Kommunene i Bergensområdet 
og regionale myndigheter i forhold til deres interesser og muligheter i forhold til planen. 
 



 
Miriam Haavik (AP) fremmet følgende fellesforslag fra AP, H, FrP, KrF og PP: 

Formannskapet innarbeider havneformål i Eidsvika i høringsforslaget til KPA, for at 
nabokommuner, regionale myndigheter og øvrige høringsinstanser kan fremme sine synspunkt. 

 
 

Avstemming: 

 
Bård Espelids forslag:    For 3 st. (2AL,1FP) 
      Mot 8st. (2H,2FrP,2AP,1KrF,1PP) 
 
Oddvar Juviks forslag:   For 1 st. (1FP) 
      Mot 10 st. (2H,2FrP,2AP,2AL,1KrF,1PP) 
 
Fellesforslag fra  
AP, H; FrP, KrF, PP:    For 8 st. (2H,2FrP,2AP,1KrF,1PP) 
      Mot 3st. (2AL,1FP) 
 
 
Miriam Haavik varslet og innleverte følgende protokolltilførsel: 
 
Askøy AP tar endelig stilling til omregulering av Eidsvika etter det er gjennomført 
høringsrunde.  
 
Frode Larsen (SP) tiltrådte og Rosalind Fosse (FrP) fratrådte.     
 
 

PS 48/22 Eierskap og selskapsstyring i Askøy kommune - 
eierskapsmelding 2022 

Møtebehandling i Formannskapet - 10.05.2022  

Saken ble under PS 45/22 godkjenning av innkalling og saksliste trukket fra sakslisten. 

 
 
 

PS 49/22 Sykkelstrategi Askøy kommune 2022- vedtak 

Møtebehandling i Formannskapet - 10.05.2022  

Innstilling: 

 

 Formannskapet vedtar Sykkelstrategi med handlingsdel for Askøy kommune 2022-2030, 
datert 1.mars 2022. 

 



Nytt pkt 2 Formannskapet vil påpeke at de fleste veistrekninger på Askøy er fylkesveier, og skal 
sykkelstrategien oppnås, må fylkeskommunen oppgradere eget veinett med gang og sykkelvei. 
Dette må gjøres uten ekstrakostnader for kommunen eller brukerne av fylkesveien. 

  Sykkelstrategien endres i henhold til kulepunkt under:  

Andre setning kap. 2 under avsnitt Bystruktur endres til: “En sammenhengende og kompakt 
bystruktur kan påvirke sykkelvennligheten positivt selv om dette er mindre viktig for syklister 
som benytter elsykler.”  

Følgende setning legges til under Strategi: Vi vil følge opp definert hovedsykkelnett. “I påvente 
av langsiktige tiltak skal vi arbeide for å bedre sykkelinfrastrukturen med kortsiktige tiltak. Vi 
skal benytte symboler og merking aktivt for å skape forutsigbarhet blant trafikkgruppene.”  

Første setning 3. avsnitt kap. 1 endres til: “Økt bruk av sykkel er et mål for å redusere bilbruk. 
Sykling er også et middel for å oppnå god helse og gode opplevelser, bedre miljø og økonomi for 
samfunnet.”  

Handlingsdelen endres i henhold til kulepunkt under:  

Siste setning i Sykkelvennlig arealbruk på side 1 endres til: “Derfor er det særlig viktig å 
planlegge for sykkel innenfor regional vekstsone.”  

Nytt tiltak under strategi “Vi vil utarbeide et kunnskapsgrunnlag for prioritering av 
sykkelinfrastruktur”: Utarbeide en prioritert liste over kortsiktige tiltak langs 
hovedsykkelnettet. Det skal vurderes skilting, og merking både i kjørebane (Sharrows), og på 
fortau. Det skal også sees på kortsiktige tiltak som kan gi syklister prioritet i vegkryss. Ansvar: 
Plan og utvikling, sykkelgruppen. Ressursbehov: Innenfor ramme/belønningsmidler. Gevinst: 
Gjør det tryggere og enklere å sykle.  

Første setning i tiltak nr. 2 under strategi “Vi vil samarbeide med næringslivet” endres til 
“Utrede muligheter for tilskuddsordninger for kommunen og næringslivet”.  

Tiltak nr. 3 under strategi “Vi vil at kommunen skal være et forbilde for økt bruk og 
tilrettelegging av sykkel” fjernes.  

Kommunestyret vedtar Sykkelstrategi med handlingsdel, revidert i henhold til endringer gitt 
over, for Askøy kommune 2022 –2030, datert 28. april 2022.  

For å oppnå gode miljøtiltak, ser Askøy kommune det som viktig at fylkeskommunen sørger for 
gode kollektive busstilbud mellom alle sentre, slik at bygdene kan opprettholdes og utvikles i 
fremtiden.  
 
 
 
 



Innstilling fra UTM 28.04.2022: 

Sykkelstrategien endres i henhold til kulepunkt under: 

 Andre setning kap. 2 under avsnitt Bystruktur endres til: “En sammenhengende og kompakt 
bystruktur kan påvirke sykkelvennligheten positivt selv om dette er mindre viktig for 
syklister som benytter elsykler.” 

 Følgende setning legges til under Strategi: Vi vil følge opp definert hovedsykkelnett. “I 
påvente av langsiktige tiltak skal vi arbeide for å bedre sykkelinfrastrukturen med 
kortsiktige tiltak. Vi skal benytte symboler og merking aktivt for å skape forutsigbarhet 
blant trafikkgruppene.” 

 Første setning 3. avsnitt kap. 1 endres til: “Økt bruk av sykkel er et mål for å redusere 
bilbruk. Sykling er også et middel for å oppnå god helse og gode opplevelser, bedre miljø og 
økonomi for samfunnet.” 

Handlingsdelen endres i henhold til kulepunkt under: 

 Siste setning i Sykkelvennlig arealbruk på side 1 endres til: “Derfor er det særlig viktig å 
planlegge for sykkel innenfor regional vekstsone.” 

 Nytt tiltak under strategi “Vi vil utarbeide et kunnskapsgrunnlag for prioritering av 
sykkelinfrastruktur”: Utarbeide en prioritert liste over kortsiktige tiltak langs 
hovedsykkelnettet. Det skal vurderes skilting, og merking både i kjørebane (Sharrows), og 
på fortau. Det skal også sees på kortsiktige tiltak som kan gi syklister prioritet i vegkryss. 
Ansvar: Plan og utvikling, sykkelgruppen. Ressursbehov: Innenfor 
ramme/belønningsmidler. Gevinst: Gjør det tryggere og enklere å sykle. 

 Første setning i tiltak nr. 2 under strategi “Vi vil samarbeide med næringslivet” endres til 
“Utrede muligheter for tilskuddsordninger for kommunen og næringslivet”. 

 Tiltak nr. 3 under strategi “Vi vil at kommunen skal være et forbilde for økt bruk og 
tilrettelegging av sykkel” fjernes. 

Kommunestyret vedtar Sykkelstrategi med handlingsdel, revidert i henhold til endringer gitt 
over, for Askøy kommune 2022 –2030, datert 28. april 2022. 

For å oppnå gode miljøtiltak, ser Askøy kommune det som viktig at fylkeskommunen 
sørger for gode kollektive busstilbud mellom alle sentre, slik at bygdene kan opprettholdes og 
utvikles i fremtiden. 
 

 
Behandling: 

Yngve Fosse (H) fremmet følgende fellesforslag H, Frp, Krf og PP: 

Formannskapet vedtar Sykkelstrategi med handlingsdel for Askøy kommune 2022-2030, datert 
1.mars 2022. 

 
Nytt pkt 2 Formannskapet vil påpeke at de fleste veistrekninger på Askøy er fylkesveier, og skal 
sykkelstrategien oppnås, må fylkeskommunen oppgradere eget veinett med gang og sykkelvei. 
Dette må gjøres uten ekstrakostnader for kommunen eller brukerne av fylkesveien. 

Bård Espelid (AL) fremmet innstilling fra UTM. 

 
 

Avstemming: 

 
Innstillingen fra UTM:    For 6 st. (2AP,2AL,1FP,1SP) 



       Mot 5 st. (2H,1FrP,1KrF,1PP) 
 
Fellesforslag fra H, FrP, KrF og PP punkt 1: For 6 st. (2H,1FrP,1KrF,1PP,1SP) 
       Mot 5 st. (2AP,2AL1FP) 
 
 
Fellesforslag fra H, FrP, KrF og PP punkt 2:  Enstemmig 
 
 
 
 
 

PS 50/22 Etablering av 100 nye parkeringsplasser ved 
Siglingavatnet Friluftspark 

Møtebehandling i Formannskapet - 10.05.2022  

Innstilling: 

1.Det inngås avtaler med grunneiere og entreprenør om bygging av 100 parkeringsplasser ved 
Siglingavatnet Friluftspark. 
 
2.Finansiering innarbeides i budsjett/økonomiplan 

 

Innstilling fra UTM 28.04.2022: 

1. Det inngås avtaler med grunneiere og entreprenør om bygging av 100 parkeringsplasser ved 
Siglingavatnet Friluftspark. 

2. Kommunen jobber for å opprettholde parkering ved Heiavang grendahus som et gebyrfritt 
parkeringsalternativ. 

 
Behandling: 

Bård Espelid (AL) fremmet følgende tilleggsforslag: 

 
2.Parkeringsanlegget ved Siglingavatnet friluftspark finansieres med brukerbetaling. 
3.Kommunedirektøren kommer tilbake med egen sak om pris, betalingssystem og organisering. 
4. Kommunen jobber for å opprettholde parkering ved Heiavang grendahus som et gebyrfritt 
parkeringsalternativ. 
 
 
Yngve Fosse (H) fremmet følgende fellesforslag fra formannskapet: 
 
1.Det inngås avtaler med grunneiere og entreprenør om bygging av 100 parkeringsplasser ved 
Siglingavatnet Friluftspark. 
 
 
Yngve Fosse (H) fremmet følgende fellesforslag fra H, FrP, AP, PP, SP:  
 
2.Finansiering innarbeides i budsjett/økonomiplan 



 
 
 

Avstemming: 

 
Fellesforslag fra formannskapet:   Enstemmig 
 
Bård Espelids forslag punkt 2:  For 2 st. (2AL) 
      Mot 9 st. (2H,1Frp,2AP,1KrF,1FP,1PP,1SP) 
 
Bård Espelids forslag punkt 3:  For 2st.(2AL) 
      Mot 9 st. (2H,1FrP,2AP,1KrF,1FP,1PP,1SP) 
 
Bård Espelids forslag punkt 4:  For 5 st. (2AP,2AL,1FP,) 
      Mot 6 st. (2H, 1FrP, 1KrF,1PP,1SP) 
 
Fellesforslag fra H, FrP, AP, PP, SP:  For 8 st. (2H,1FrP,2AP,1KrF,1PP,1SP) 
      Mot 3 st. (2AL, 1FP) 
  
 
 
 

PS 51/22 Mulighetsstudie Fjernvarme Myrane - Kleppestø - 
Byneset 

Møtebehandling i Formannskapet - 10.05.2022  

Innstilling: 

 
Det gjennomføres et forprosjekt for mulig fjernvarme for områdene Myrane, Kleppestø og 
Byneset.  
 
Kostnadene med forprosjektet er anslått til ca. kr. 200.000 og legges inn i økonomiplanen 
2023- 2026. 
 

KOMMUNEDIREKTØRENS INNSTILLING: 

 
Det gjennomføres et forprosjekt for mulig fjernvarme for områdene Myrane, Kleppestø og 
Byneset.  
Kostnadene med forprosjektet er anslått til ca. kr. 200.000 og legges inn i økonomiplanen 
2023- 2026. 
 



 
Behandling: 

 

Teknisk sjef Arnstein Øvsthus møtte og svarte på spørsmål til saken. 

Ordfører Siv Høgtun (H) fremmet innstillingen fra UTM. 

 

 
 
 

Avstemming: 

 
Innstilling fra UTM:  Enstemmig 
 
 

PS 52/22 Sak angående økonomi utbygging Myrane - 
infrastrukturtiltak -etter vedtak i K-sak 123/20 

Møtebehandling i Formannskapet - 10.05.2022  

Innstilling: 

 

Formannskapet ser med bekymring på den store endringen i budsjett for prosjektet. Det er ei 
heller heldig at en så stor del av kostnadene legges til Miljøløftet. Vi ber derfor om at 
kommunedirektøren ser på kostnadsbesparende tiltak fram mot behandling i kommunestyret. 
Kommunedirektør og ordfører går i dialog med fylkeskommunen om finansiering og fordeling 
av kostnader. Midler til ny rørtrase bossug og fjernvarme innarbeides i kommende 
økonomiplan pålydende 15 mill. 

 

Innstilling fra UTM 28.04.2022 i samsvar med kommunedirektørens innstilling: 

Total kostnad infrastruktur Myrane er per nå, på grunnlag av byggherreanslag, 170 MNOK.  
  
Kommunedirektøren og ordfører går i dialog om finansiering og fordeling av økningen på 
45 MNOK med Vestland fylkeskommune. Økningen kan innarbeides i Miljøløftet.  
 
Midler til ny rørtrasé boss-sug og fjernvarme i Myrane innarbeides i økonomi- og 
handlingsplanen 2023-2026 med totalt kr 15 MNOK.  
  
Kommunedirektøren gir VLFK tilbakemelding om at prosjektet er fullfinansiert, slik at de  
kan igangsette anbudskonkurransen.  
  
Ny sak om kostnadene i prosjektet legges frem når anbudskonkurranse er gjennomført og 
før kontrakt inngås, og forhandlingene med VLFK eiendom/skole og miljøløftet er 
avsluttet.  



 
Behandling: 

 
Teknisk sjef Arnstein Øvsthus, leder eiendom Vibeke Eriksen, leder forvaltning og 
eiendomsdrift Kathrine Vollevik Knudsen møtte og svarte på spørsmål til saken.  
 
Bård Espelid (AL) ber om skriftlig svar vedrørende pris og prisjustering til kommunestyret. 

 

Yngve Fosse (H) fremmet følgende forslag: 

Formannskapet ser med bekymring på den store endringen i budsjett for prosjektet. Det er ei 
heller heldig at en så stor del av kostnadene legges til Miljøløftet. Vi ber derfor om at 
kommunedirektøren ser på kostnadsbesparende tiltak fram mot behandling i kommunestyret. 
Kommunedirektør og ordfører går i dialog med fylkeskommunen om finansiering og fordeling 
av kostnader. Midler til ny rørtrase bossug og fjernvarme innarbeides i kommende 
økonomiplan pålydende 15 mill. 
 

Miriam Haavik (AP) fremmet innstilling fra UTM. 
 

Avstemming: 

 
Yngve Fosses forslag:  For 9 st. (2H,1FrP,2AL,1KrF,1FP1PP,1SP) 
     Mot 2 st. (2AP) 
Innstilling fra UTM:   For 5 st. (2AP,2AL,1FP) 
     Mor 6 st. (2H,1FrP,1KrF,1PP,1SP) 
 
 

PS 53/22 Gbnr 15/275 - Presentasjon av skisseprosjekt for nytt 
tjenestebygg på Haugland 

Møtebehandling i Formannskapet - 10.05.2022  

Innstilling: 

 
 
Det gjennomføres en prosjektering med sikte på å samlokalisere hele teknisk sektor i Haugland 
Næringspark. I det videre arbeid fokuseres det på ytterligere sambruk og effektivisering av 
arealer. Det skal vektlegges energi effektive løsninger. For kontorarealer utredes det 
dekningsgrad ift arbeidsplasser, cellekontor versus åpne løsninger, og det skal tilstrebe så 
oppfylle gjeldende arealnormer (K-sak133/17) for denne type lokaler.  
 
 

Innstilling fra UTM 28.04.2022: 

Det gjennomføres en prosjektering med sikte på å samlokalisere hele teknisk sektor i Haugland 
Næringspark. I det videre arbeidet fokuseres det på ytterlige sambruk og effektivisering av 
arealer. Det skal vektlegges energieffektive løsninger. For kontorarealer utredes det 
dekningsgrad ift antall arbeidsplasser. 
 



 
Behandling: 

Roald Steinseide (FrP) ba formannskapet vurdere hans habilitet ihht Fvl. § 6, første ledd, 
bokstav. E, nr. 1 og fratrådte.  

 
Stig Abrahamsen (FrP) møtte som vara. 
 

Kurt Hæggernæs (PP) ba formannskapet vurdere hans habilitet ihht Fvl. § 6, første ledd, 
bokstav. E, nr. 1 og fratrådte.  

 
Rosalind Fosse (FrP) møtte som vara. 
 
 
Ihht Fvl. § 8, andre ledd vurderte formannskapet deres habilitet 

 

Avstemming habilitet: 

Roald Steinseide inhabil: Enstemmig.  
 
Kurt Hæggernæs inhabil: Enstemmig. 
 

 

Bård Espelid (AL) fremmet innstillingen fra UTM. 
 
Yngve Fosse fremmet følgende fellesforslag fra H, FrP, KrF, SP: 
 
Det gjennomføres en prosjektering med sikte på å samlokalisere hele teknisk sektor i Haugland 
Næringspark. I det videre arbeid fokuseres det på ytterligere sambruk og effektivisering av 
arealer. Det skal vektlegges energi effektive løsninger. For kontorarealer utredes det 
dekningsgrad ift arbeidsplasser, cellekontor versus åpne løsninger, og det skal tilstrebe så 
oppfylle gjeldende arealnormer (K-sak133/17) for denne type lokaler.  

 
 
 

Avstemming: 

 
Fellesforslag fra H, FrP, KrF, SP:  For 6 st. (2H,2FrP,1KrF,1SP) 
      Mot 5 st. (2AP,2AL,1FP) 
Innstilling fra UTM:    For 5 st. (2AP,2AL,1FP) 
      Mot 6 st. (2H,2FrP,1KrF,1SP) 
 
 
Kurt Hæggernæs (PP) og Roald Steinseide (FrP) tiltrådte. 
Stig Abrahamsen (FrP) og Rosalind Fosse (FrP) fråtrådte. 
 
 
 



PS 54/22 Askøy kommunale eiendomsselskap AS - Valg av styre 
2022-2024 - valgkomite 

Møtebehandling i Formannskapet - 10.05.2022  

Innstilling: 

 
1. Som valgkomité for valg av styre i Askøy Kommunale Eiendomsselskap AS for 

2022-2024 utnevnes: 
 

1. Miriam Haavik (AP) 
2. Kristian Fossum (AL) 
3. Vidar Davidsen (H) 
4. Stig Abrahamsen (FrP) 
5. Vibecke Eliassen (SP) 

 
2. Valgkomitéen får i oppdrag å foreslå styre for Askøy Kommunale 

Eiendomsselskap AS for perioden 2022 – 2024. Forslaget utarbeides på 
bakgrunn av gitte føringer og begrunnes. Styret som utnevnes skal bestå av fem 
medlemmer med personlige varamedlemmer. To av representantene skal ha 
eiendomsfaglig bakgrunn.   

 
 

KOMMUNEDIREKTØRENS INNSTILLING: 

 
1. Som valgkomité for valg av styre i Askøy Kommunale Eiendomsselskap AS for 

2022-2024 utnevnes: 
 

1. .................................................. 
2. .................................................. 
3. .................................................. 
4. .................................................. 
5. .................................................. 

 
2. Valgkomitéen får i oppdrag å foreslå styre for Askøy Kommunale 

Eiendomsselskap AS for perioden 2022 – 2024. Forslaget utarbeides på 
bakgrunn av gitte føringer og begrunnes. Styret som utnevnes skal bestå av fem 
medlemmer med personlige varamedlemmer. To av representantene skal ha 
eiendomsfaglig bakgrunn.   

 

 
Behandling: 
 
Roald Steinseide (FrP) ba formannskapet vurdere hans habilitet ihht Fvl. § 6, andre ledd, og 
fratrådte.  

 
Stig Abrahamsen (FrP) møtte som vara. 
 



Kurt Hæggernæs (PP) ba formannskapet vurdere hans habilitet ihht Fvl. § 6, andre ledd, og 
fratrådte.  

 
Rosalind Fosse (FrP) møtte som vara. 
 
 
Ihht Fvl. § 8, andre ledd vurderte formannskapet deres habilitet 

 

Avstemming habilitet: 

Roald Steinseide habil: For 9 st. (2H,2FrP,2AP,1KrF,1FP,1SP) 
    Mot 2st. (2AL) 
  
 
Kurt Hæggernæs habil: For 9 st. (2H,2FrP,2AP,1KrF,1FP,1SP) 
    Mot 2st. (2AL) 
 
Roald Steinseide (FrP) og Kurt Hæggernæs (PP) tiltrådte. 
Rosalind Fosse (FrP) og Stig Abrahamsen (FrP) fratrådte. 
 
 
Tore Gjelsvik (AP) fremmet følgende forslag: 
 
Miriam Haavik (AP). 
 
 
Bård Espelid (AL) fremmet følgende forslag: 
 
Askøylisten foreslår følgende kandidater til valgkomiteen: 
 

1. Kristian Fossum, Askøylisten  
 

2. Oddvar Juvik, Folkets Parti FNB 
 
 
Yngve Fosse (H) fremmet følgende forslag: 
 

1. Vidar Davidsen  
2. Stig Abrahamsen  
3. Vibecke Eliassen 

 
 
Ordfører Siv Høgtun fremmet kommunedirektørens innstilling punkt 2. 

 

Avstemming: 

 
Tore Gjelsviks forslag: Miriam Haavik   Enstemmig 
 
Bård Espelids forslag: Kristian Fossum   Enstemmig 
 
Bård Espelids forslag: Oddvar Juvik    For 5 st. (2AP,2AL,1FP) 
        Mot 6 st. (2H,1FrP,1KrF,1PP,1SP) 



 
Yngve Fosses forslag: Vidar Davidsen   Enstemmig 
 
Yngve Fosses forslag: Vibecke Eliassen   For 6 st. (2H,1FrP,1KrF,1PP,1SP) 
        Mot 5 st. (2AP,2AL,1FP) 
 
Yngve Fosses forslag 3:     Enstemmig 
 
Siv Høgtuns forslag      Enstemmig 
 

PS 55/22 Fastsettelse av styrehonorar i Askøy kommunale 
eiendomsselskap AS 

Møtebehandling i Formannskapet - 10.05.2022  

Innstilling (i samsvar med kommunedirektørens innstilling): 

Kommunestyret anbefaler at satsene for godtgjøring til styret for Askøy kommunale 
Eiendomsselskap AS for perioden 2022 – 2024 fastsettes slik:  

a. Styreleder –NOK 70.000 per år. 
b. Styremedlem – NOK 30.000 per år. 
c. Varamedlem – NOK 1.450 pr. møte som det deltas i. 

 

KOMMUNEDIREKTØRENS INNSTILLING: 

Kommunestyret anbefaler at satsene for godtgjøring til styret for Askøy kommunale 
Eiendomsselskap AS for perioden 2022 – 2024 fastsettes slik:  

d. Styreleder –NOK 70.000 per år. 
e. Styremedlem – NOK 30.000 per år. 
f. Varamedlem – NOK 1.450 pr. møte som det deltas i. 

 

 
Behandling: 
 

Roald Steinseide (FrP) ba formannskapet vurdere hans habilitet ihht Fvl. § 6, andre ledd, og 
fratrådte.  

 
Stig Abrahamsen (FrP) møtte som vara. 
 

Kurt Hæggernæs (PP) ba formannskapet vurdere hans habilitet ihht Fvl. § 6, andre ledd, og 
fratrådte.  

 
Rosalind Fosse (FrP) møtte som vara. 
 
 
Ihht Fvl. § 8, andre ledd vurderte formannskapet deres habilitet 



 

Avstemming habilitet: 

Roald Steinseide inhabil: Enstemmig.  
 
Kurt Hæggernæs inhabil: Enstemmig. 
 
 
 
Yngve Fosse (H) fremmet kommunedirektørens innstilling. 
 
 
Bård Espelid (AL) fremmet følgende forslag: 

Styrehonoraret i Askøy Kommunale Eiendomsselskap AS for perioden 2022-2024 holdes 
uforandret fra dagens nivå. 
 

Avstemming: 

Kommunedirektørens innstilling:   For 6 st. (2H,2FrP,1KrF,1SP) 
      Mot 5 st. (2AP,2AL,1FP) 
Bård Espelids forslag:   For 5 st. (2AP,2AL,1FP) 
      Mot 6st. (2H,2FrP,1KrF,1SP) 
 
 
Stig Abrahamsen (FrP) og Rosalind Fosse (FrP) fratrådte. 
 
 

PS 56/22 Lønnsregulering pr. 1.1.2022 for kommunedirektøren 

Møtebehandling i Formannskapet - 10.05.2022  

Vedtak (i samsvar ordførers innstilling): 

 
Kommunedirektørens lønn oppjusteres mvf. 1.1.2022 med 3,5 %/kr. 55.200 til 
kr. 1.633.100 pr. år. 

 

ORDFØRERENS INNSTILLING: 

 
Kommunedirektørens lønn oppjusteres mvf. 1.1.2022 med 3,5 %/kr. 55.200 til 
kr. 1.633.100 pr. år. 

 
Behandling: 

Kommunedirektør Eystein Venneslan fratrådte under behandling av saken og Marit Rinnan 
tiltrådte.  



Bård Espelid (AL) fremmet følgende forslag: 

Kommunedirektørens lønn økes med kroner 25.000 

 

Yngve Fosse (H) fremmet ordførerens innstilling.  
 
 

Avstemming: 

 
Bård Espelid forslag:    For 3 st. (2AL,1FP) 
      Mot 8 st. (2H,1FrP,2AP,1KrF,1PP,1SP) 
Ordførers innstilling:    For 8 st.(2H,1FrP,2AP,1KrF,1PP,1SP) 
      Mot 3 st. (2AL,1FP) 
 
 
 

PS 57/22 MELDINGER 

Møtebehandling i Formannskapet - 10.05.2022  

 
 

Behandling: 

RS 15/22 Kostnader prosjekt i Myrane 
Tatt til orientering 
 

RS 16/22 Rapport Skissefase - April 2022 
Tatt til orientering 
 

RS 17/22 Referat fra eiermøte i BIR - Scandic Bergen city - 18. 
februar 2022 
Tatt til orientering 
 

RS 18/22 Referat fra eiermøte BiR  26. april 2022 
Tatt til orientering 
 

RS 19/22 Referat eigarmøte Invest in Bergen og 
Etablerersenteret 18.03.2022 med vedlegg 
Tatt til orientering 
 

RS 20/22 Informasjon om innbyggermedvirkning 
Tatt til orientering 
 

RS 21/22 Ordførers møte med utbyggere 01.04.22 
Tatt til orientering 



 

RS 22/22 Etablering av busstopp ved Siglingavatnet friluftspark 
- Askøy kommune 
Tatt til orientering 
 

RS 23/22 Årsmelding Bergen brannvesen 2021 
Tatt til orientering 
 

RS 24/22 Svar på spørsmål fra Formannskapet: "Hva  er 
innsparingen ved at vi slo sammen innkrevingen i 
Askøypakken med Ferde?" 
Tatt til orientering 
 

RS 25/22 Referat Miljøløftets styringsgruppe 
Tatt til orientering 
 

 
 
 

 
 

FO 4/22 Spørrerunden Formannskapet 10.05.2022 

Møtebehandling i Formannskapet - 10.05.2022  

 
Behandling: 

 

Oddvar Juvik (FP) innleverte følgende spørsmålet i møtet 10.05.22: 

Det er registrert på kommunens hjemmeside at man må spare på vannet. Er dette grunnet for 
mange er påkoblet i den senere tid? Det har vært argumentert med tvungen påkobling for å få 
flere til å dele på kostnadene, er dette resultatet?  

 

Spørsmålet ble besvart muntlig av ordfører i møtet 10.05.22. 
 
 

 
 


